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PROTOKÓŁ  

z  XXVIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 1 grudnia 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1230. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2016-2029. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXVIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych 

gości biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad. Ze względu na brak uwag do 

proponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Rada nie wniosła zastrzeżeń i opowiedziała się 

jednogłośnie za przyjęciem proponowanego porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że około godziny 1030 na sesję przybędzie Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu Pan Robert Piątek, więc wszelkie interpelacje dotyczące dróg 
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powiatowych Radni będą mogli zgłosić bezpośrednio do dyrektora. Dodał również, że zgodnie ze 

wcześniejszą propozycją tuż po zamknięciu sesji podstawiony zostanie autobus, by Radni mogli 

dojechać do miejscowości Szczesie i zapoznać się w terenie z stanem drogi i oświetlenia o które 

wnioskuje Pan Czesław Cygan. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXVII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXVII sesji 

Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 31 października 2016 r.  

do 30 listopada 2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. 2 listopada 2016 roku podpisano umowę z firmą Bud-trans z Sieradz na przebudowę drogi 

gminnej w Chajewie za kwotę 156109,57 zł. 

2. 2 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Zagóra. 

3. 4 listopada 2016 r. - wycinano krzaki na ul. Wojkowskiej. 

4. 7 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Kosatka. 

5. 8 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Żarnów, oraz usuwano awarię przyłącza 

wodociągowego w m. Czartoria. 

6. 9 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Kosatka. 

7. 10 listopada 2016 r. - sprzątano teren w m. Godynice. 

8. 14 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Gałki. 

9. 15 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Pokrzywniaki. 

10. 16 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Pluty. 

11. 17 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogi w m. Gałki i Pokrzywniaki. 

12. 18 listopada 2016 r. - naprawiano destruktem ulicę Leśną. 

13. 21 listopada 2016 r.- usuwano awarię przyłącza wodociągowego w m. Przedłęcze oraz 

wywieziono liście z terenu SP w Żurawiu. 

14. 22 listopada 2016 r. - naprawiano tłuczniem drogę w m. Gałki. 

15. 23 listopada 2016 r. - równano pobocza tłuczniem na ul. Górnej. 

16. 24 listopada 2016 r.- naprawiano masą na zimno drogi na terenie Gminy w Brąszewicach. 

17. 25 listopada 2016 r.- naprawiano tłuczniem drogę relacji Przedłęcze- Sokolenie. 

18. 28 listopada 2016 r.- naprawiano żwirem drogę w m. Chajew Kolonia. 

19. Rozstrzygnięto przetarg i w dniu 21 listopada 2016r. podpisano umowę na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych w okresie od 01.01.2017 do 30.06.2019 r. Wartość 

umowy 899 100,00  złotych. Cena wzrosła w stosunku do obecnej o 359,64 zł miesięcznie. 

20. Trwają zebrania wiejskie z mieszkańcami. 

21. W dniu 23 listopada 2016 odbyła się kontrola oznakowania dróg gminnych na terenie Gminy 

Brąszewice (bez uwag). 

22. W dniu 25 listopada 2016 r. odbyło się spotkanie Animatorów Kultury Powiatu Sieradzkiego. 

Nagrodę Starosty za osiągnięcia w dziedzinie kultury, za edukację kulturalną dzieci i młodzieży 

oraz promocję młodzieży artystycznie uzdolnionej otrzymała Pani Dorota Krauz. 

23. Publiczne Przedszkole w Brąszewicach otrzymało Certyfikat Sieci Szkół Promujących Zdrowie 

Województwa Łódzkiego na okres 3 lat szkolnych, tj. do 31 sierpnia 2019 roku nadany przez 

Łódzkiego Kuratora Oświaty. 

http://www.nasze.fm/news,23624
http://www.nasze.fm/news,23624
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Ad. 5 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że naprawa tłuczniem drogi w miejscowości Gałki nie 

przyniosła oczekiwanego efektu. W nawiązaniu do dyskusji, która miała miejsce na zebraniu sołeckim 

w Żurawiu przypomniał o potrzebie ustawienia znaku z ograniczeniem tonażu na drodze w 

miejscowości Gałki z wyłączeniem ruchu lokalnego, o zamontowaniu lampy oraz progu zwalniającego 

w Żurawiu oraz o odmuleniu rzeki Żurawki. 

Przewodniczący Rady Gminy w kwestii ograniczenia tonażu poinformował, że docierają do niego 

informacje od mieszkańców wsi Gałki o niszczeniu drogi przez jednego z przedsiębiorców z tego 

terenu. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że nie można ograniczać ruchu dla mieszkańców. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie zgłoszone przez Radnego Jacka Piotrowskiego sygnały 

mieszkańcy zgłaszali podczas zebrania wiejskiego w miejscowości Żuraw. Dodał, że kwestia 

ograniczenia tonażu będzie konsultowana z Powiatowym Zarządem Dróg w Sieradzu i Policją. W 

kwestii progu zwalniającego zostało już zrobione rozeznanie cenowe i na wiosnę zastanie on zakupiony 

i zamontowany. 

Radny Ryszard Kurzaj podziękował za zamontowanie wiaty przystankowej na ul. Zabrodzie oraz zgłosił 

zły stan drogi na ul. Leśnej. 

Rady Adam Laskowski interpelował o remont drogi Brąszewice – Żarnów. 

Radny Józef Przezak zgłosił niedziałającą lampę w Przedłęczu oraz podziękował ze naprawę drogi 

Przedłęcze – Sokolenie. 

Radny Jarosław Plichta podziękował za naprawę drogi Pluty – Zadębieniec. Dodał, że odpady 

powodują jej dalsze niszczenie. 

Radny Mariusz Kurzaj poprosił o zamontowanie barierki na skrzyżowaniu obok sali OSP w Chajewie 

oraz sprawdzenie drogowskazów z numerami posesji w Chajewie Kolonia. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił zły stan drogi na ul. Kasztanowej. 

Wójt Gminy poinformował, że jeżeli aura pozwoli naprawy dróg będą kontynuowane. 

 

Na sesję przybył  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu – Robert Piątek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał Dyrektora PZD i podziękował za przyjęcie zaproszenia na sesję. 

Dyrektor PZD podziękował za zaproszenie na sesję oraz poinformował, że ze względu na inne 

obowiązki służbowe nie będzie mógł zostać do zakończenia obrad. 

Wójt Gminy przywitał Dyrektora PZD i złożył podziękowania za dotychczasową współpracę Powiatu 

Sieradzkiego i Powiatowego Zarządu Dróg z Gminą Brąszewice przy remoncie drogi powiatowej Pipie – 

Marianów, wykonaniu powierzchniowego utrwalenia dróg powiatowych, otwarcie dla jednoczesnego 

ruchu dwukierunkowego mostu w miejscowości Ciołki oraz za przychylność w rozwiązywaniu bieżących 

problemów pojawiających się na drogach powiatowych. Dodał, że mimo współpracy wciąż pozostaje 

wiele odcinków dróg powiatowych, które wymagają radykalnych interwencji. W związku z tym jako 

jedne z najbardziej naglących: 

- zgłosił spękania nawierzchni oraz regulację zapadniętych studzienek na ul. Sieradzkiej w 

Brąszewicach, 

- zgłosił potrzebę usunięcie zakrzaczeń oraz naprawę poboczy w miejscowości Błota, 

- zgłosił zły stan drogi oraz poboczy od Brąszewic w kierunku Żurawia i Kamienik, 

- podziękował za wykonanie powierzchniowego utrwalenia drogi Brąszewice – Bukowiec oraz poprosił 

o uzupełnienie ewentualnych ubytków w okresie gwarancyjnym, 
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- zgłosił zły stan poboczy przy drodze Brąszewice - Kliczków Mały, 

- zgłosił zły stan poboczy przy drodze Czartoria – Godynice – Starce, 

- poprosił o sprawne sprzątanie gałęzi po wycinkach, 

- podziękował za zmodernizowanie fragmentu drogi od Godynic w kierunku Gminy Klonowa, lecz 

zgłosił zły stan pozostałego fragmentu, 

- podziękował za remont odcinka drogi w miejscowości Czartoria, lecz poprosił o uzupełnienie 

tłuczniem reszty drogi w Czartorii i w Wólce Klonowskiej. 

- zgłosił bardzo zły stan drogi Starce – Robaszew. Dodał, że jest chętny, aby rozmawiać z Radnymi, aby 

wesprzeć Powiat kwotą około 20000 zł na przeprowadzenie remontu tej drogi. 

- zgłosił potrzebę poprawy bezpieczeństwa przy szkołach poprzez zainstalowanie progów zwalniających 

lub wykonanie przejść z oznakowaniem ostrzegawczym, tak jak w Ostrowie w gminie Brzeźnio, 

- podziękował za dostarczenie kostki na wymianę chodnika przy szkole w Godynicach, 

Dodatkowo Wójt Gminy poinformował, że niestety nie udało się zaprosić na dzisiejszą sesję Starosty 

Sieradzkiego, lecz liczy, że w niedługim czasie takie spotkanie się odbędzie. Zapytał o plany 

inwestycyjne Powiatu Sieradzkiego na terenie Gminy Brąszewice. Podkreślił, że Gmina Brąszewice jest 

gminą biedną, której nie stać na współpracę z powiatem przy współfinansowaniu „pół na pół” kosztów 

inwestycji, tak jak czynią to dużo bogatsze samorządy. Poprosił o życzliwość i o uwzględnienie Gminy 

Brąszewice w planach inwestycyjnych. 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił zły stan drogi oraz uszkodzony rów przy drodze powiatowej Starce – 

Robaszew. Dodatkowo przypomniał o potrzebie wycięcia wierzb przy tej drodze. 

Radny Adam Laskowski podziękował za wykonanie odcinka drogi w miejscowości Czartoria oraz 

poprosił o kontynuacje tych remontów. Dodatkowo poprosił o zabezpieczenie pierwszego odcinka 

przed niszczeniem. 

Radny Jerzy Ławniczak interpelował o odśnieżanie i posypywanie dróg powiatowych w okresie 

zimowym oraz o ustawienie znaku ostrzegawczego „Zwierzęta domowe” na ul. Starowiejskiej. 

Radna Dorota Lipka zgłosiła zły stan poboczy na ul. Żychty i w miejscowości Błota oraz interpelowała o 

ustawienie znaku ostrzegawczego „Zwierzęta domowe” w miejscowości Błota. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła dziury na skrzyżowaniu ul. Sieradzkiej i ul. Zabrodzie oraz 

interpelowała o posypywanie dróg powiatowych podczas zimy. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan pobocza od Trzcinki w kierunku Kamienik, zły stan drogi w 

miejscowości Wiertelaki, zakrzaczenia w Trzcince oraz brakujący drogowskaz „Orły”. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że odcinek drogi Brąszewice – Kamieniki jest za wąski oraz 

wnioskował o lepsze ubijanie poboczy po uzupełnieniu tłuczniem. 

Przewodniczący Rady Gminy  podziękował za wykonanie powierzchniowego utrwalenia drogi w 

miejscowości Bukowiec oraz poprosił o ustawienie drogowskazu z numerami posesji w miejscowości 

Bukowiec. 

Radny Ryszard Kurzaj podziękował za wykonanie powierzchniowego utrwalenia drogi na ul. Zabrodzie 

oraz poprosił o utwardzenie poboczy przy tej drodze. 

Radny Jarosław Plichta zgłosił zły stan poboczy przy drodze Czartoria – Godynice. 

Dyrektor PZD w odpowiedzi na zgłaszane problemy poinformował, że: 

- zgodnie z przepisami wszystkie drogi powiatowe poza niedawno kompleksowo przebudowanymi są 

zbyt wąskie, przez co pobocza ulegają uszkodzeniu, 

- PZD ma do dyspozycji 3 traktory na wszystkie odcinki dróg, przez co prace nad utrzymaniem zieleni 

postępują bardzo wolno. W związku z tym poprosił Radnych o zastanowienie się nad współpracą przy 

wycinaniu zakrzaczeń, 

- ustawienia oznakowania na drogach jest unormowane przepisami, a konkretne indywidualne 

przypadki muszą być rozpatrzone, 

- znaki kierujące do posesji gmina może ustawić we własnym zakresie, 
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- na najbliższą „akcję zima” PZD ma radykalnie zmniejszone środki finansowe, w związku z czym 

spodziewać należy się posypywania nawierzchni jedynie w newralgicznych punktach. Zaapelował o 

dostosowanie stylu jazdy do warunków panujących na drodze. 

- spowalniacze ruchu poprawiają bezpieczeństwo w okolicach szkół, dlatego też w miarę możliwości 

będą wykonywane. Dodał, że sygnalizator ostrzegawczy w Ostrowie został zamontowany po 

demontażu z Alei Grunwaldzkiej w Sieradzu, PZD nie posiada więcej takich urządzeń. 

- droga na ul. Sieradzkiej wymaga gruntownej naprawy, lecz nie ma określonego terminy jej 

wykonania. Dodał, że przepisy dopuszczają zapadnięcie studzienek do 3 cm. 

- wycinka drzew przy drogach jest bardzo problematyczna pod względem formalnym. Dodał, że 

wycinka wierzb przy drodze Starce – Robaszew czeka na opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska. 

- wiosną zostanie wykonany przegląd gwarancyjny odcinków dróg na których wykonane zostało 

powierzchniowe utrwalenie. 

Dyrektor PZD dodał, że w obecnej chwili nie są planowane duże inwestycje drogowe na terenie Gminy 

Brąszewice. Poinformował, że bieżące  naprawy będą wykonywane w miarę możliwości. Przyznał, że 

stan większości dróg powiatowych wymaga wiele dziesiąt lat systematycznej pracy. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że drogi powiatowe przez dziesięciolecia były zaniedbywane, przez co 

teraz ich stan jest zły. Stwierdził, że choć Gmina Brąszewice nie ma swojego reprezentanta w Radzie 

Powiatu, to w ubiegłym roku udało się wspólnie więcej zrobić, niż w ubiegłej kadencji. Dodał, że 

potrzeb jest bardzo dużo i liczy na przychylność ze strony Powiatu Sieradzkiego. Zapytał, czy we 

wszystkich gminach „akcja zima” jest prowadzona w tak oszczędnościowy sposób, ponieważ nie 

chciałby, aby Gmina Brąszewice była w jakiś sposób pomijana.  Dodał, że w ubiegłych latach zdarzały 

się przypadki gdzie odśnieżarki jeździły z podniesionymi pługami.  

Radna Bożena Łuszczek stwierdziła, że docenia to, co PZD wykonał na drogach powiatowych, lecz czuje 

niesmak, ponieważ po wypowiedzi dyrektora stwierdza, że oszczędności są ważniejsze od 

bezpieczeństwa. Zaproponowała, aby to podejście zostało zmienione. 

Dyrektor PZD przyznał, że rozumie niezadowolenie Radnej, lecz mając ograniczone środki finansowe i 

techniczne musi godzić je z wieloma problemami i potrzebami. 

Dyrektor PZD podziękował za zaproszenie na sesję i złożył życzenia Bożonarodzeniowe. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Dyrektorowi PZD za udział w sesji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. 

Na sesję przybyła Inspektor ds. wymiaru podatku i opłat Bożena Kwiatkowska. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisja ds. Budżetu i Inwestycji oraz Komisja 

Rewizyjna odbyły posiedzenia poświęcone opiniowaniu uchwał podatkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/116/2016 z dnia 

1 grudnia 2016 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 



Strona 6 z 8 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Radny Jacek Piotrowski zwrócił uwagę, że w dostarczonych materiałach nie zgadza się numeracja 

załączników do projektu uchwały. 

Inspektor ds. wymiaru podatku i opłat Bożena Kwiatkowska wyjaśniła numerację załączników. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVIII/117/2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Wójt Gminy zwrócił uwagę, że zgodnie z tym, co było przedstawione na posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Inwestycji oraz Komisji Rewizyjnej nie zostały przygotowane projekty uchwał dotyczące podatku 

rolnego oraz leśnego. 

Inspektor ds. wymiaru podatku i opłat Bożena Kwiatkowska poinformowała, że w chwili obecnej 

obowiązują uchwały dotyczące podatku rolnego i leśnego w oparciu o stawki ogłoszone przez Prezesa 

GUS. W związku z propozycją, aby w roku 2017 podatek rolny i leśny również ustalony został w oparciu 

o stawki ogłoszone przez Prezesa GUS, nie ma potrzeby podejmowania uchwał w tej sprawie. Dodała, 

że stawki na 2017 rok zostały obniżone w stosunku do 2016 roku, co skutkować będzie niższymi 

opłatami dla podatników. 

Wójt Gminy zapytał czy Radni mają inne propozycje. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję, aby podatek rolny i podatek leśny 

został ustalony w oparciu o stawki ogłoszone przez Prezesa GUS. W głosowaniu wzięło udział 15 

Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem propozycji głosowało 14 Radnych, 1 Radny (Jacek 

Piotrowski) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem 

propozycji, aby podatek rolny i podatek leśny został ustalony w oparciu o stawki ogłoszone przez 

Prezesa GUS. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Brąszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/118/2016 z dnia 

1 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2017. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał, o zapis dotyczący kredytu. 

Wójt Gminy poinformował, że są to środki na zakup wozu strażackiego dla OSP Brąszewice. 
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Radny Jerzy Ławniczak zapytał o termin opłat za rekultywację terenu w miejscowości Zwierzyniec. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że nie ma przy sobie umowy, aby udzielić odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXVIII/119/2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Radny Jan Stawirej zapytał o zapis dotyczący dochodów w kwocie 100000 zł. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że są to planowane dochody ze sprzedaży składników majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych, 1 Radny (Jan Stawirej) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/120/2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie 

dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 11 

Wójt Gminy w sprawach różnych przypomniał, że trwają prace nad projektem budżetu na 2017 rok. 

Zwrócił uwagę, że do 2 grudnia wszystkie Komisje Rady Gminy powinny odbyć posiedzenia w celu 

zaopiniowania przedłożonego projektu budżetu. Dodał, że Komisja Budżetu i Inwestycji oraz Komisja 

Rewizyjna już odbyły posiedzenia. Dodał, że Wójt i Skarbnik są do dyspozycji Komisji, lecz prosi o 

wcześniejsze ustalenie terminu ze względu na obowiązki służbowe. Poinformował, że do projektu 

budżetu została przygotowana autopoprawka ze względu na środki w ramach programu „Rodzina 

500+”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt budżetu został wysłany do wszystkich Radnych, 

a autopoprawka została przekazana podczas dzisiejszej sesji. 

Radna Dorota Lipka podziękowała za zamontowanie wiaty przystankowej oraz za naprawę tłuczniem 

drogi w miejscowości Błota. 

Radny Jarosław Plichta zapytał o sprawę przystanku „na żadanie”. Sekretarz Gminy poinformowała, że 

nie wpłynęła do urzędu odpowiedź w tej sprawie. 

Wójt Gminy poinformowała, że z dniem 1 stycznia 2017 r. Sekretarz Gminy Renata Plucińska 

przestanie być pracownikiem Urzędu Gminy w Brąszewicach i zostanie Sekretarzem Gminy Sieradz. W 

związku z tym podziękował za dotychczasową współpracę Pani Sekretarz. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęło pismo od Państwa Stawirejów z propozycją 

zakupu przez Gminę Brąszewice działki sąsiadującej z gminnym boiskiem w Brąszewicach. W związku z 

tym zaproponował, aby sprawę tą przeanalizowała Komisja Budżetu i Inwestycji. Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie tą propozycję. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali 

obrad. Za przyjęciem propozycji głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem propozycji przeanalizowania zakupu działki przez Komisję Budżetu i Inwestycji. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że należy odkupić tą działkę. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęło pismo od właściciela Hotelu dla zwierząt i 

Ptactwa Domowego Pana Longina Siemińskiego z wezwaniem do uchylenia uchwały nr XXVII/115/2015 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia  na terenie nieruchomości położonej w 

miejscowości Wojtyszki nr 18, ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących.  

Ustosunkował się do zarzutu odmowy udostępnienia protokołu Panu Longinowi Siemińskiemu. 

Poinformował, że protokół ten został formalnie zatwierdzony dopiero podczas dzisiejszej sesji. 

Wcześniej był w fazie projektu nie zatwierdzonego przez Radnych, w związku z tym nie mógł być 

udostępniony. 

Radny Jan Stawirej stwierdził, że Pan Longin Siemiński nie może narzucić swojego zdania Radzie 

Gminy. 

Sekretarz Gminy odczytała przepis na który powołuje się wnioskodawca oraz dodała, że uchwały po 

podjęciu przez Radnych są przekazywane do Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi. Poinformowała, że Wojewoda Łódzki zgodnie z przepisami ma 30 dni na 

ewentualne zakwestionowanie zapisów uchwały. Wskazała, że termin ten jeszcze nie upłynął. 

Radni Jan Stawirej i Jerzy Ławniczak wyrazili zdanie, że należy zaczekać na ewentualną decyzję 

Wojewody Łódzkiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat ten zostanie ponowiony po konsultacji z Radcą 

Prawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o wyjeździe Radnych do miejscowości Szczesie tuż po 

zamknięciu sesji. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXVIII sesji Rady Gminy o godzinie 1230.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała:  

S. Domagała 


